

Issue No. 25

Fascicule n° 25

Tuesday, April 23, 1985

Le mardi 23 avril 1985

Chairman: Blaine A. Thacker

Président: Blaine A. Thacker

*Minutes of Proceedings and Evidence  
of the Standing Committee on*

*Procès-verbaux et témoignages  
du Comité permanent de la*

## Justice and Legal Affairs

## Justice et des questions juridiques

### RESPECTING:

Bill C-27, An Act to amend certain Acts having regard to the Canadian Charter of Rights and Freedoms

### CONCERNANT:

Projet de loi C-27, Loi modifiant certaines lois eu égard à la Charte canadienne des droits et libertés

### INCLUDING:

The Third Report to the House relating to Bill C-18, An Act to amend the Criminal Code, to amend an Act to amend the Criminal Code and to amend the Combines Investigation Act, the Customs Act, the Excise Act, the Food and Drugs Act, the Narcotic Control Act, the Parole Act and the Weights and Measures Act, to repeal certain other Acts and to make other consequential amendments

### Y COMPRIS:

Le troisième rapport à la Chambre relatif au projet de loi C-18, Loi modifiant le Code criminel, la Loi modifiant le Code criminel, la Loi relative aux enquêtes sur les coalitions, la Loi sur les douanes, la Loi sur l'accise, la Loi des aliments et drogues, la Loi sur les stupéfiants, la Loi sur la libération conditionnelle de détenus, la Loi sur les poids et mesures, abrogeant certaines autres lois et apportant d'autres modifications connexes

### APPEARING:

The Honourable John C. Crosbie, Minister of Justice and Attorney General of Canada

### COMPARAÎT:

L'honorable John C. Crosbie, Ministre de la justice et Procureur général du Canada

### WITNESS:

(See back cover)

### TÉMOIN:

(Voir à l'endos)

First Session of the  
Thirty-third Parliament, 1984-85

Première session de la  
trente-troisième législature, 1984-1985